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Pan 
Mirosław  Gabrysiak
Wiceprzewodniczący
Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Przewodniczący,

w odpowiedzi na interpelację w sprawie zgłoszeń mieszkańców, dotyczących 
niebezpiecznych wyścigów samochodowych oraz nadmiernych prędkości, informuję, 
że bezpieczeństwo i komfort życia mieszkańców naszego miasta stanowią dla mnie 
sprawami priorytetowymi. Zgłaszane przez mieszkańców zjawiska są mi znane. W tej 
sprawie rozmawiałem już z Komendantem Miejskim Policji w Kaliszu i Komendantem 
Straży Miejskiej w Kaliszu, aby wypracować skuteczne działania. 

Komendant Miejski Policji w Kaliszu zapewnił o zaangażowaniu odpowiednich 
służb w zakresie obserwacji odcinków dróg najbardziej zagrożonych wystąpieniem 
zgłaszanych zjawisk, a także o prowadzeniu wzmożonych kontroli drogowych 
w newralgicznych lokalizacjach i porach, zwłaszcza nocą. Komendant Straży Miejskiej 
Kalisza może wesprzeć działania Policji, wykorzystując miejski system monitoringu 
wizyjnego, w tym również kamery mobilne. Dyżurni Straży Miejskiej i Policji będą 
na bieżąco wymieniać się informacjami. Taka ścisła współpraca pozwala 
na szybkie reagowanie na zgłoszenia i podejmowanie interwencji. Jak wynika 
z przekazanych mi informacji, podobne działania były już wcześniej podejmowane 
i przyniosły wymierny, pozytywny efekt w postaci ograniczenia skali zjawiska 
w wybranych lokalizacjach. 

Zapewniam, że monitoruję sytuację na bieżąco i będę nadal oczekiwał 
od podległych służb zdecydowanych, aktywnych działań mających na celu trwałe 
wyeliminowanie opisanych niebezpiecznych i uciążliwych zjawisk. 

 Łączę wyrazy szacunku
Prezydent Miasta Kalisza
              /…/
   Krystian Kinastowski                        




